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Protokół Nr 2 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Sulików  

w dniu 1 czerwca 2021 r. w sali konferencyjnej  
 Urzędu Gminy Sulików o godz. 1000 

 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Jolanta Matwiejczuk – Przewodnicząca Komisji. 
Wszyscy członkowie Komisji byli obecni na posiedzeniu. 
W posiedzeniu udział wzięła: 
- Dominka Maszyna – podinspektor ds. obrony narodowej i zarządzania kryzysowego. 
 
Głównym tematem posiedzenia była analiza umów i wydatków poniesionych na zimowe 
utrzymanie dróg w okresie 2020/2021.  
 
Dominka Maszyna w temacie zimowego utrzymania dróg zwróciła uwagę, że na nowy 
sezon wykonawcy usługi zostali wyłonieni w drodze przetargu nieograniczonego, 
ponieważ umowa jest zawarta na dwa lata. Do tej pory umowy zawierane były na okres 
roku.  
 
Radny Krzysztof Malczyk poprosił o porównanie wydatków wynikających z poprzedniego 
sezonu.  
 
Dominka Maszyna udostępniła radnym do wglądu zestawienie tabelaryczne zawierające 
przedmiotową informację. 
 
Radna Matwiejczuk zwróciła uwagę, że do tej pory umowy zawierały zapisy na podstawie, 
których bez względu na warunki pogodowe Gmina ponosiła wydatki w formie ryczałtu za 
tzw. „gotowość” wykonawcy.  
 
Dominika Maszyna w uzupełnieniu wypowiedzi radnej poinformowała, że ryczałt był 
uiszczany za prowadzenie przez firmę monitoringu dróg w zakresie konieczności 
ewentualnego odśnieżania, nawet jeśli nie było wyjazdów. Na nowych zasadach jeśli 
firma prowadzi tylko monitoring dróg to otrzymuje połowę miesięcznego ryczałtu,  
a całość w momencie realizacji wyjazdów. Dodała, że załącznik do umowy stanowi karta 
ewidencji wyjazdów, która jest później dołączana do faktury.  
 
Radny Bogusław Świątek w kwestii zimowego utrzymania dróg podkreślił, że w przypadku 
Miedzianej i Biernej trzeba wziąć pod uwagę, że często ilość opadów śniegu jest 
stosunkowo wyższa niż np. w Sulikowie i należałoby zmienić kolejność odśnieżania 
miejscowości.  
 
Członkowie komisji złożyli wniosek, aby w rozmowach z wykonawcą przed podpisaniem 
kolejnej umowy przekazać tą informację, tak aby wykonawca miał ten fakt na względzie. 
Ponadto członkowie komisji zawnioskowali o to aby przed sezonem zimowym zadbać  
o wycięcie gałęzi przy drogach gminnych, co pozwoli efektywnie realizować usługę. 
 
W dyskusji poruszono dodatkowe kwestie: 
- stanu dróg na terenie gminy, 
- uszkodzonych barierek i przyczółka mostu na ul. Wiejskiej. 
 
 
                                                                               Przewodnicząca Komisji  

  Budżetu i Finansów  
/-/ Jolanta Matwiejczuk  

 
 
Posiedzenie zakończono o godz. 1040. 
 
Protokołowała: 
M.Skórka  


